
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING   15.05.2021 

notulist: Trudy Kühne  
  
Ook deze ALV is, net als die van 2019,  als gevolg van de corona pandemie, online 
gehouden.  
  
Aanwezig: Peter Huwae, Rien de Ruijter, Frank Perk, Dennis Leeuw, Wim de 
Groen, Joop Verkuil, Marijke Kooijman, Mick Otten, Sylvia van Leeuwen, Rien Pronk, 
Josephine van de Ven en Trudy Kühne.  
  
Afwezig met afbericht: Jonneke de Jager, Frans Beekman, Rob Leewis, André Staal. 
 
  
Opening om 11.00 door de voorzitter, Peter Huwae. Hij heet de aanwezigen welkom 

en geeft de afmeldingen door. Josephine van de Ven, is op dat moment nog niet 

aanwezig maar vanaf 11.30 neemt zij deel aan de vergadering. 

Vaststellen agenda: Er worden geen nieuwe agendapunten ingebracht, waarmee 
de agenda als gepubliceerd in Het Zeepaard (HZ) 81.1 wordt gevolgd. 
 
Notulen ALV 19.12.2020. 
De notulen  
Naar aanleiding van punt 5 Bestuursverkiezing 2020: de taken van de nog 
openstaande vacature voor een secretaris zijn voorlopig verdeeld over verschillende 
bestuursleden. 
Naar aanleiding van punt 8 Plannen 2020 daar is door corona niet veel van terecht 
gekomen. Zie ook punt 7 Plannen 2021 van deze notulen. 
Na deze opmerkingen worden de notulen goedgekeurd. 
 
Verslagen van het bestuur. 

a. Voorzitter Peter Huwae:  
• De bedachte activiteiten begin 2020 zoals die met de werkgroep 

Zeezoogdieren naar aanleiding van de Zeezoogdierentabel in HZ 79.5, 
de Anemoondag, de ALV met excursie zijn door de coronapandemie 
niet doorgegaan.  

• Wel is er het voorgenomen contact geweest met de NJN. Er blijkt vanuit 
de vergadering (reacties van Rien Pronk, Mick Otten, Sylvia van 
Leeuwen en Trudy Kühne) dat SWG leden actief bereid zijn om  
NJN-ers te enthousiasmeren voor en te betrekken bij het mariene 
milieu, maar de indruk bestaat dat NJN liever eigen activiteiten op dat 
gebied ontplooit. Peter meldt dat in het contact met de voorzitter van de 
NJN deze heeft aangegeven dat ze kader missen en het op prijs stellen 
als bv. voor het NJN zomerkamp in augustus 2021 SWG-ers een 
excursie zouden kunnen verzorgen. Vanuit het bestuur zijn Frank, 
Dennis en Rien daartoe bereid.  
Peter zal ook nog de JNM (jeugdbond voor natuurstudie en milieu)  

 benaderen. 

• Het overlijden van Bert Buizer, lid en oud bestuurslid SWG heeft, in 
samenspraak met de vrouw van Bert, geresulteerd in een inventarisatie 
van zijn boeken het mariene milieu betreffende. Op grond daarvan is 



een prijslijst gemaakt. De boeken + prijslijst zijn via de Flesschenpost 
naar de leden gestuurd. Zo’n 25 leden hebben boeken gekocht. Arjan 
Gittenberger van GiMaRis heeft daarna het restant gekocht voor de 
vastgestelde prijs + een gift. Afspraak was dat 50% van de inkomsten 
van de boekverkoop zou gaan naar Nelleke, de vrouw van Bert. 
Uiteindelijk heeft dit geresulteerd in een opbrengst voor de SWG van 
zo’n € 1.200 (zie het financieel verslag SWG 2020 in HZ 81.1) 

• De SWG heeft een paar artikelen doen verschijnen in NatureToday. 

• De SWG website is sterk verbeterd. 
 

b. Penningmeester Wim de Groen: 
Wim leest een uitgebreid verslag voor van zijn werkzaamheden 2020. 
Belangrijkste punten daaruit: 

• Contributiebetalingen: in 2020 betaalden 14 leden pas hun contributie 
over 2019. Eind januari had 40% van de leden haar contributie betaald, 
op 1 april was dat 75%. In juli hadden de 322 leden hun contributie 
betaald en werden 10 leden uitgeschreven omdat zij op geen enkele 
manier hadden gereageerd op de betalingsherinneringen. Eind 2020 
betaalden al 94 leden hun contributie voor 2021.  
De huidige contributieregeling (2021): De contributie is met € 5,00 
verhoogd. Bij contributiebetaling vóór 1 maart mag een 
vroegbetalerskorting van € 5,00 in mindering worden gebracht. Op tijd 
betalen is van belang. Probleem: betalingsherinneringen sturen per 
email is het goedkoopste, maar, ondanks oproepen in Het Zeepaard, 
ontbreekt van een flink aantal leden nog steeds een emailadres. 
Suggesties vanuit de vergadering: Oproep in HZ herhalen plus verzoek 
om ook mutaties door te geven. Zowel Mick als Sylvia geven aan vanuit 
hun organisatie te willen kijken naar aanvullende emailadressen samen 
met Wim. 

• Extra inkomsten door verkoop boeken Bert Buizer 

• De gepubliceerde Resultatenrekening in HZ 81.1, laat de uitgaven en 
inkomsten zien over 2020, de feitelijke geldstromen. De werkelijke 
balans, winst en verliesrekening plus het resultaat zijn te vinden in het 
PDF document Winst en Verlies 2020, die als bijlage met de 
Flesschenpost d.d. 8 mei 2021 is toegestuurd. 

• Het aantal leden neemt niet toe en de kosten om het Zeepaard bij de 
leden in de bus te krijgen evenaren de contributie inkomsten. Op grond 
daarvan heeft het bestuur de volgende acties ondernomen: De 
contributieverhoging zoals hiervoor aangegeven plus een inmiddels 
gehonoreerde aanvraag voor een ANBI-status. SWG is hiermee 
officieel een goed doel waardoor giften aan SWG voor de 
belastingdienst aftrekbaar zijn. Over de mogelijkheden zullen de leden 
via HZ nader worden geïnformeerd.   

c. Kascommissie:  Boekjaar 2020 bestond de kascommissie uit Marijke 
Kooijman en Jonneke de Jager. Zij keuren de Resultatenrekening (HZ 81.1 en 
de later per Flesschenpost op 8 mei 2021verstuurde Balans en Winst- en 
Verliesrekening goed. Zij complimenteren de penningmeester die “zich goed 
en nauwgezet ingezet heeft voor zijn nieuwe taak en veel werk heeft verzet. 
Het ledenbestand is volledig bijgewerkt, met zelfs, zoals het verzoek was van 
de vorige kascommissie, in welk jaar, hoeveel contributie per lid betaald is, 



opgedeeld in de verschillende soorten lidmaatschappen. Tevens zijn alle (ook 
openstaande) contributies geïnd. Dat laatste heeft zich 'uitbetaald' in een hoge 
opbrengst van de contributies. Een aanbeveling voor het komende jaar is om 
de opbrengsten van contributies en de donaties van leden te scheiden” (citaat 
uit het verslag van de Kascommissie,  die de controle voor dit boekjaar moest 
uitvoeren onder coronaregels (veel email contact en een online overleg). 
Met vorenstaande, stelt de kascommissie voor de penningmeester decharge 

te verlenen, waarmee de vergadering akkoord gaat. 
d. Redacteur Frank Perk: In totaal vormden de Zeepaarden 2020 248 pagina’s 

waarvan 32 met name door specials. CS verslagen, boekbesprekingen en 
bestuur mededelingen omvatte wat minder pagina’s dan 2019. De CS- 
verslagen omvatten echter wel bijna een kwart van het totaal aantal pagina’s. 
Er waren slechts twee boekbesprekingen (en dat staat niet in verhouding tot 
het aantal relevante uitgaven). Het aantal pagina’s artikelen steeg met bijna 
8% en omvat ongeveer de helft van het totaal aantal pagina’s. Het aantal 
foto’s en figuren omvat ongeveer een derde van het totaal aantal pagina’s. 

e. CS verslagen Rien de Ruijter: Mede door voldoende meldingen kon er in elk 
nummer een CS-verslag geplaatst worden. Het aantal meldingen 2019 wordt 
bijgesteld. Het zijn er 3033 geweest. Het aantal meldingen over 2020 staat op 
1980 door 85 waarnemers, wat een stijging van het aantal waarnemers is ten 
opzichte van 2019. Het aantal waarnemingen in 2021 staat nu op 520, maar 
nog niet alle waarnemingen zijn ingevoerd. 
Totaal staan er nu 90.811 waarnemingen in het Centraal Systeem. Op naar de 
100.000. Joop Verkuil suggereert een actie voor als de 100.000ste 
waarneming bereikt wordt. De vergadering is het daarmee eens. Het bestuur 
denkt er alvast over na.  

f. Anemoonvertegenwoordiger: Er is geen reactie van Adriaan 
binnengekomen. Mick Otten geeft aan dat hij wel een verzoek heeft 
binnengekregen om foto’s en de toestemming van de makers voor een te 
ontwikkelen Anemoon-app. Rien Pr. stelt voor om een lijstje van fotografen te 
maken en die via HZ om toestemming te vragen. Sylvia geeft aan dat voor de 
Atlas Mariene weekdieren via facebook toestemming is gevraagd en dat 
werkte. Dennis geeft aan daarvoor een database te willen gaan bijhouden. Ter 
vergadering geven de aanwezigen aan dat zij zonder meer toestemming 
geven voor het gebruik van hun ter zake doende foto’s. 

g. Website SWG Dennis Leeuw: De site trekt maandelijks zo’n 1300 bezoekers. 
De koppeling van de Strandvondstensite (van Dennis) met de SWG-website 
heeft geresulteerd in flinke stroom extra aanvragen aan WoRMS 
(de Wereldlijst van Mariene Soorten). Dennis heeft geregeld dat de blokkade 
die hieruit volgde inmiddels is opgeheven. Hij dankt Frank voor de vele wieren 
foto’s. 

 
Bestuursverkiezing. Een bestuurslid wordt benoemd voor 4 jaar. In 2020 was Rien, 
de CS-man, aftredend en dit jaar de redacteur, Frank. Beiden hebben aangegeven 
door te willen gaan (er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld). De vergadering 
gaat akkoord. 
 
Verkiezing kascommissie. Jonneke de Jager heeft aangegeven dat zij zich wil 
terugtrekken als kascommissie lid als dat mogelijk is. Dat betekent dat er twee 



nieuwe kascommissie leden nodig zijn. Spontaan geven Mick Otten en daarmee ook 
Joop Verkuil aan die taak op zich te willen nemen. Met dank!! 
 
Plannen 2021: door de nog steeds geldende beperkende coronaregels is het 
onduidelijk wat er gerealiseerd kan worden maar het volgende staat in de steigers: 

• Het Groene Strand, een activiteit gelieerd aan Anemoon en 
medeoprichter/ontwerper van een Anemoon-app, wil haar vrijwilligers via kor-
activiteiten “opleiden”. Dennis is daarvoor in beeld. Er is ooit een suggestie 
gedaan om kor-materiaal via de SWG aan te schaffen, maar ter vergadering 
blijkt er genoeg materiaal te zijn bij Dennis en Mick. Het gaat dan ook niet 
zozeer om materiaal maar om de bemensing van het begeleiden van de kor-
activiteiten, zeker nu het kunnen doorgaan van activiteiten nog steeds wordt 
gedwarsboomd door de coronamaatregelen. 

• Eerdergenoemde bijdrage excursie zomerkamp NJN. 

• (online) Lezingen. 

• Excursies (o.a. de uitgestelde zeewieren-excursie) 

• Mick doet de suggestie om artikelen vanuit HZ om te zetten naar een artikel 
voor NatureToday, eventueel op te delen in bv. 3 delen waardoor je meer 
publicaties hebt. Peter bv. een artikel over “bijzondere” krabben. Frank geeft 
aan dat hij tot nu toe niet echt actief is geweest op dat gebied. 

 
Rondvraag: 
Wim, dankt Marijke voor haar 2 jaar kascommissielid zijn. 
Sylvia bedankt Trudy voor haar jaren als secretaris/bestuurslid. 
Frank geeft aan dat hij drie reacties heeft gekregen op artikelen over paddenstoelen 
in de zeereep. Deze leden vonden dat geen onderwerp voor HZ. en hij vraagt de 
vergadering wat zij vinden. De vergadering vindt het geen probleem als dergelijke 
artikelen in HZ worden opgenomen mits de verhouding goed is, dus…niet te 
frequent, maar zoals tot nu toe…geen probleem.  
Marijke attendeert de vergadering op het boek “Paddenstoelen van de zeereep” een 
KNNV-uitgave 
Joop vraagt Frank of het een idee is een artikel op te nemen over botten die op het 
strand worden gevonden. Frank zal Arie Twigt vragen om daar een artikel over te 
schrijven. 
Met deze rondvragen en de opmerking dat hij het een fijne vergadering vond met 
leuke ideeën sluit de voorzitter om 12.20 de vergadering met dank aan de 
aanwezigen.  
 
 
Trudy Kühne       Nieuwe Niedorp, 15-05-2021 


